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- výsledky průzkumu mezi účastníky -

Proč si to myslíte?

Vše klapalo jak má. 
Jako vždy bylo vidět kolik času a práce byli pořadatelé ochotni do závodu investovat 
Skvělá organizace, nádherné prostředí, skvěle postavená trať, nabitý program a skvělá večerní 
zábava.
Zábavné kostýmy, skvělé zázemí, vstřícní pořadatelé.
Nasadenie tymu organizatorov, hladky priebeh, pekne rozmiestnene kontroly. Umiestnenia kontrol 
sedeli s mapou. Zladenie organizatorov s temou.
Skvělá organizace a ještě lepší trasa mimo silnice 
Výborná akce jako vždy:-)
Odjížděl jsem s pocitem fantasticky stráveného času se synem a plný vděku všem, kteří mi to 
umožnili.
skvěle vše fungovalo, maximalni spokojenost
Pokud se na stupeň vítězů postaví rodič s dítětem, které doslova dotáhl pro body, na které by samo 
nedosáhlo, dost těžce se to pak vysvětluje vlastním dětem, které čtyři hodiny makaly samy... V 
podmínkách samozřejmě možnost pomoci uvedena byla, to nezpochybňuji... 
To je otázka...prostě perfektní všechno: organizace, zábava, sport, napětí, lokalita. A ten Kompress, 
ten fakt jede...
Skvělé místo. 
Jako obvykle, akce pořádaná s nadšením. Což je takový kobylkovský standard, který by ale jinde 
byl velkým nadstandardem :-)
Vyber kapely a terén😀
Úžasný víkend, závod i vše okolo skvěle zorganizované. Užili jsme si to! Příští rok opět dorazíme...
Jste prostě Profíci, fakt! Takhle velká a promakaná akce, to člověk nezažije každý den :)
Místo účasné, cesty hlavně terén, organizace perfektní



Všechno výborné, jen kvalita tisku mapy mohla být lepší (málo viditelné vrstevnice). Kontrola 50 
hned u startu na vracečku vytvářela nebezpečné situace. 
dobrá organizace a je cítit i nadšení z toho, že vás to baví, což se pozitivně podepisuje na celé akci. 
Letos byly kontroly dobře dohledatelné, žádný krajně extrémní terén, což vítáme. Zvyšuje to zážitek
z celé akce, i mapa celkově seděla dobře.
Pořád vás to baví - a vypadá to, že závodníky
Protože jsme si to užili a ještě teď máme úsměv na tvářích. Tedy pocit z příjemného víkendu trvá 
nadále. 
místo - krajina, výborní pořadatelé a organizace
Příjemný víkend po všech stránkách. Nic k dobrému pocitu nechybělo. Možná jen teplá voda ve 
sprchách po dojezdu.
Organizačně dobře zajištěno + akce s dítětem.
Za nás účastníky kategorie MN především chválíme rozmístění a dostupnost kontrol pro závodníky 
s dětmi - opravdu je vidět, že jste si na tom dali záležet. Dále výborně hodnotíme terény, kudy se 
dalo ke kontrolám dostat. Bylo to "jezditelné" s možností výběru trasy a bez velkého podílu 
asfaltových silnic nebo naopak těžkých lesních úseků (tam kde jsme se pohybovali my) :-) 
Chápeme, že možná pro "chrty" to je asi není úplně nejtěžší, ale pokud to pořád pojímáte především
jako otevřený závod nadšenců a aktivních lidí i s dětmi, o čemž podle nás svědčí obsazenost těchto 
kategorií, tak prosíme vydržte. Dále bylo i výborná zázemí kempu vč. obsluhy, která podle nás 
zvládla taky výborně. Pro nás to je jediný závod MTBO, kterého se účastníme, ale kvůli Vám, 
ostatním závodníkům a celkové atmosféře se budeme snažit se vždycky vrátit. Opět jsme 
zavzpomínali na první Kobylky, kterých jsme se s Bárou účastnili. PS: kluci už v neděli 
prohlašovali, jak se těší na příští Kobylky! :-))
Protože jsme se skvěle bavili celá rodina. Od příjezdu do odjezdu :)
Perfektní organizace, lokalita, rozmístění kontrol, vtipnost a nadšení organizátorů :)
Jako vždycky si vážíme toho, že pro nás takovou akci vůbec pořádáte. A k tomu ještě s takovým 
přesahem, jako je téma, kostýmy, skryté kontroly a všechna ta zábava, kterou ale dá spoustu práce 
připravit. Moc se nám líbilo i umístění kontrol, z části i proto, že na Zvičinu jsme jeli z dobré strany
:-D 
Mapa sedela, kontroly na hezkych mistech, super produkce.
jako vždy :)
Skvělá organizace a tým, nápady, kapela, místo 
Pořadatelé jsou srdcaři. Vše je neskutečně promyšlené. Moc se nám akce líbila!
Vše skvělé, obrovské díky za přípravu a organizaci.
Super zážitek stejně jako loni, obecně trať a terén náročnější (doporučována byla treková a horská 
kola, a s tím trekovým jsem teda měla co dělat), ale skvělá milá organizace, super téma... Opravdu 
parádní den.
Krasna krajina, nové prosřtredi, vždycky he to fajn
Úžasna atmosfera, pekne umistene kontroly, pohoda
Skvelá organizácia závodou a pozávodneho programu 👏👏👏
Atmosféra, úspořádání.......
letos kapku slabší ročník, ale já jsem milosrdnost sama
Výborná organizace, skvělí lidé, supr zábava
protože se mi to moc líbilo :)
Bavili jsme se
Ztracené kobylky jsou pro mě už zavedená značka
Dobrá nálada a pohoda
Až na fronty na pivo asi není na co si stěžovat
Pěkné prostředí, počasí, super organizace, pěkné kostýmy pořadatelů, super nové nápady k tématu 
např. bižu
Pěkná trať, dobrá společnost, večerní zábava
Jako obvykle. Pod Krkonošemi to bylo taky moc hezké...



Vždy super, když to pořádají úžasné lidičky, tak výsledek taky musí být úžasný. 
níže označené odpovědi a k tomu krásné počasí
Prostě paráda
Parádně jsme si užili celý víkend.
protože jsem se skvěle cítila
Dostatek informací před závodem, perfektní mapa, skvělá parta...
Jsme moc rádi, že je tato akce svým způsobem odlišná a vymyká se jiným MTBO "závodům". Má 
svoje kouzlo, atmosféru a duši. Zasloužíte všichni velké uznání a poděkování. Věnujete spoustu 
svého volného času a úsilí, aby si ostatní mohli užít skvělý den na kole. Nebuďte na sebe tolik 
nároční a kritičtí (i když vás to vlastně posouvá stále dopředu). Máte laťku hodně vysoko... 
vše klapalo
Tradičně nejlepší akce sezóny
Skvělá organizace, výborná a přátelská atmosféra, výborné jídlo. 
"Obvyklý" vysoký standard :-) Těšili jsme se jako každý rok !
Protože cítíme, že je akce připravovaná srdcem skvělými lidmi
Tradiční kvalita
Závod byl vážně super, trať krásná, organizátoři vše zvládli moc dobře
Byl jsem poprvé, z hecu a nadchlo mě to!
Prostě super akce 
akce je skvělá každý rok
Zábava, atmosféra, pohoda, počasí, místo, vše super💪
Byla jsem poprvé, skvělí lidé a super zážitek. Klobouček všem organizátorům:-)
Příjemná atmosféra, zábava, pěkně postavený závod
Trochu slabšie jedlo, ale to je mimo vašej zodpovednosti. Akcia ako taká bola super3, dcéra jazdila 
prvýkrát a páčilo sa jej. Večerná zábava bola veselá . A tie vaše kostýmy boli nádherné 😀😀😀
🤩😍
Kvůli Lamad
Organizace závodu byla precizní, místo závodu krásné, trasy parádní a umístění kontrol nás zavedlo
do zajímavých nepoznaných lokalit.
nevím o žádné podstatné chybě, a jako vždy bylo vše fajn

Potěší nás, pokud doplníte komentářem předchozí odpověď.

Dobrý bylo ze svatá Katerina byla jen pro kobylky
Novy zaujimavy region. Mastal cafe a priehrada kralovsky les boli top.



Kraj jsem neměl moc prozkoumaný, a když se před námi vyloupl Les Království, připadal jsem si 
jako v pohádce. Organizace bezchybná. Především ale atmosféra, kterou vytváří nadšení a pozitivní 
přístup organizátorů, dobrovolníků a všem kolem akce. Ta se přelévá na účastníky: stačí dojít od 
chatky k molu a těch několik náhodných pozdravů a rozhovorů vám řekne, že tady prostě chcete 
být. Skvělá registrace, milí lidé v obchůdku s merchem, nanejvýš nápomocný půjčovník mapníků, 
komunikace lahodící uchu strukturovaného a procesně orientovaného účastníka :-). Unikátní prostor
harmonického soužití výkonnostních sportovců s mamkami a taťky s caparty.
kostýmy
Nemám co dodat, já jsem nadšen. Akorát posun termínu z tradičního 2.víkendu na 3.víkend, kdy to 
koliduje s tradičním Krakonošovým cyklomaratonem - to mě fakt nepotěšilo. Návrat na tradiční 
termín o 2.víkendu by bylo TOP. Což zrovna příští rok moc nevychází, muselo by to být 7.6.2025, 
což je skoro 1.víkend, když bude 1.6. neděle...
4 roky po sobě jiné centrum a jiná lokalita = za mě významný posun kupředu oproti době dřívější. 
Centrum možná nejpřívětivější pro děti ze všech dosavadní. Téma akce taky vlastně pro děti a tedy i
pro nás jedno z nejlepších. Ceny tradičně na úplně jiném levelu než na jiných akcích, z letošních 
novinek chválíme ponožky, ale i obecně je podíl těch věcí, co se fakt hodí, velký :-) Sedící mapa, 
vyhnutí se "hnusným" cestám při stavbě (cítím, že za tím muselo být dost práce), cyklisticky 
atraktivní prostor s převahou terénu oproti silnicím. Z hlediska volby postupu velmi zajímavé 
rozmístění kontrol v západní části prostoru, tam bylo pořád co vymýšlet.
Vše bylo super!!!
Možná mě trochu zarazilo a zamrzelo, že se k cíli nedalo dojet v plné palbě, ale "muselo" se ještě 
pro tu ZK. Tam byl celkem zmatek, málo místa a z člověka opadne takové to nadšení z cílové 
rovinky. Přeci jen CÍL, tam by to mělo být jasnější a volnější, ten emotivní moment si každý 
pamatuje ještě hodně dlouho. 
Citlivě vybrané rozmístění kontrol, málo silnice. A hlavně absence kontroly ve vodě!
Já to zkusím za mě spíš shrnout. Region super, hlavně je možnost celkem bez problémů udělat další 
ročník na tom samém místě - na severu se prakticky nebylo. Rozmístění kontrol jako takové OK, 
ale prostě špatné je, když přijedeme do cíle prakticky půl hodiny před limitem a nemáme co brát :-).
Pak opět rozhoduje faktor úplné náhody (potkáme nebo nepotkáme komisaře?). Loňský rok byl 
super, kdy toto úplně odpadlo a zbyly nám tuším 4 nesebrané kontroly. Letos tam šly dát 2-3 
kontroly na jihovýchod a bylo by to vyřešeno. Nebojte se toho, že vám bude někdo vyčítat, že to 
nejde objet, tak místo 33 kontrol jich bude 38, pokud chcete kvůli dětem mít hodně kontrol v okolí 
startu). Jinak mapa opravdu seděla a je vidět, že tomu věnujete opravdu hodně času. Centrum 
závodu + Občerstvení - polohou super, byly tam nějaké mouchy (studená voda, trochu malá porce 
jídla po dojezdu), ale jinak OK. A pro příští rok, pokud se domluvíte, tak máte nový prostor, kam 
jet.
- neprobádaný region - trasy mimo silnice - kontroly rozmístěny rovnoměrně a viditelně - krásné 
výhledy - (téměř) nic nám nechybělo, tedy organizačně super a moc jsme si to užili UŽ TEĎ SE 
TĚŠÍME NA DALŠÍ ROČNÍK
Rozmístění kontrol se mi líbilo. Jela jsem poprvé s mapou a i já bych většinu našla:). Takže jsem z 
toho měla radost a pro mě to bylo postavené pěkně. Jen bylo od startu jasné, že ti nejlepší objedou s 
přehledem všechny kontroly.... Alespoň mohli zase po nějaké době do absolutního pořadí zasáhnout
komisaři nebo ztracené kontroly.... I my jsme díky tomuto faktoru jednou vyhráli absolutně, takže 
proti tomu nic nemám :). Kobylky dávají občas šanci i těm méně fyzicky připraveným a to se mi 
líbí :). 
Večerní program v pátek jsme nestihli :-)
Moc se nám líbil region, téma a počasí :) 
Je to nejlepsi akce sezony, opravdu je maloco vylepsovat.
Přijeli jsme až v sobotu, takže páteční program nehodnotíme. 
Skryté kontroly, atmosféra. 



Téma super - hodně písniček, hlášek... Zázemí závodu přehledně uspořádané, doplňovaný toaleťák 
po celý den... :D Jídlo v kempu také super. A kapela skvělá, jsem ráda, že byla stejná jako loni, jsou 
super. Termín taky parádní - po zkouškovém na VŠ, velká pravděpodobnost hezkého počasí...
Nie je čo dodať jednoducho skvelé zvládnuté 
posun termínu umožnil účast v Brdech, region neprobádanej, organizace/ceny/program jako 
vždycky ;-) film kupodivu v poho 
Bohužel jsme přijeli jen na závod, jinak věřím, že bych zatrhala všechno, jo a bohužel jsme 
nevyhráli :) 
Byli jsme poprvé a byli jsme nadšení.
Pohoda
Dlouhodobe obdivuju Vase nadseni i organizaci. Vysledkem je neuveritelne pohodova atmosfera 
ktera se dnes nevidi casto. Dik moc!
Prostě povedený víkend v hezkém prostředí s fajn lidmi při sportu i při muzice
Jsme ze západu, takže Mladotice jsme měli blíž, ale v posledních letech máme zase díky vám 
možnost poznat jiné kraje, takže všechno dobrý:)
Celková spokojenost. Potěšila nás kontrola v kavárně Maštal.
Co pořád psát - chyběli jsme jen na prvním ročníku a líbí se nám tu :) Příště snad konečně vyjde 
zůstat přes noc...
Já vysoce hodnotím vaši organizaci a jak to pak pěkně šlape. A jen přeju, ať se vám energie vložená 
vrací zpět od nás, zpocených kobylek. A Zdeňkův oholený plnovous po projetí posledního 
závodníka, hodnotím velmi!
vše super jako vždy
Přijeli jsme v sobotu ráno před závodem a odjeli před vyhlášením, tak nemůžeme ostatní hodnotit. 
Bezproblémová mapa
Kemp se mi moc líbil, jídlo bylo také výborné. Bohužel jsme letos vynechali páteční i sobotní 
večerní akci, tak nemůžu hodnotit. Oproti loňsku hodnotím kladně lokalitu. Mohli jsme vybrat trasy
bez hlavních silnic. Skoro celý závod jsme odjeli lesem popřípadě vesničkami, takže za mě super!
Nádherná oblast ČR i moc pěkné umístění kempu/centra závodu, pestré a zajímavé okolí, opět 
parádně ztvárněné téma (celkově jste neskuteční, ale Sultán byl prostě ... Vládce náš, Slunce naše 
jasné ! :-D), parádní počasí, kapela, tanec ... prostě jsme si to užili :)
Milí organizátoři, skvělé kostýmy, kapela
Všechno příjemně klaplo
Nečekaně pěkná lokalita, kontroly na pěkných místech...
Díky všem organizátorům, je to hodně práce💪
Nové prostředí, super příroda 
mně se líbí, že to téma krásně prolíná celou akcí



Budeme rádi, pokud doplníte komentářem předchozí odpověď.

Jídlo nebylo žádná hitparáda a né moc velké porce. Ale sníst se to dalo, účel to splnilo.
Nezřetelné vrstevnice na mapě 
Priehrada velmi nelakala na kupanie, ladova voda v sprche, absencia umyvania bikov.
Na větší mapě by bylo vidět víc detailů 
Za mě zatím nejhorší kemp v historii kobylek. Tragická obsluha a jídlo. 
Zhruba po dvou hodinách závodu mě při životě držela již jen představa ovocných knedlíků v cíli. 
Zklamání, že pozávodní menu ovocné knedlíky neobsahuje, bylo tragédií srovnatelnou s vyhynutím
dinosaurů. Chcete-li příští rok dobré hodnocení, musíte přidat mnohem víc ovocných knedlíků. 
Nejlépe i k snídani před závodem!!! :-)
studená voda ve sprchách po závodu, ale to je výtka spíše pro provozovatele kempu
Viz výše
viz předchozí odpověď. berte mě s rezervou, máte můj obdiv a díky za super parádní akci.
Nic nebylo špatně. 
Jen 3 věci, ale za mě důležité: 1) kontrola 50 blízko centra na kopci s rozbitou cestou a na vracečce 
- pro naprostou většinou dvojic se vyplatilo ji brát na začátku a množstvím lidí byla ta cesta 
nebezpečná. Kdo má dobrou techniku a nejede jak blázen, tak si s tím poradí, ale nedovedu si 
představit tam jet s dětmi, které si v terénu zatím nejsou tak jisté. 2) malý závodní prostor, 
nejsilnější dvojice objely všechno nebo téměř všechno. Tím závod prakticky přichází o jednu 
dimenzi složitosti. Minulé 4 ročníky byly z hlediska plánování celkově mnohem zajímavější díky 
tomu, že se muselo škrtat mnohem víc. 3) téměř nečitelné vrstevnice na mapě. Mapy.cz jsou 
kvalitou podkladů krokem kupředu, čitelnost tiskové verze je ale proto Shocartu horší. Něco se 
podařilo výborně vyřešit podrobnějším měřítkem, ale vrstevnice byly mnohem horší, než jsem 
čekal, skoro jako by tam nebyly. Při pohledu na dřívější mapy z BA (taky mapy.cz) vypadá, že 
nějak řešitelné to je, tam byly vrstevnice mnohem čitelnější, i když ne jako na Shocartu. A vlastně 
ještě 4) termínová kolize s ČP MTBO. Vynechání Nového Města mě celkem mrzelo a vím o dost 
lidech, co by na Kobylky jinak jeli, ale proti ČP v Novém Městě u nich neměly šanci. Možná i proto
zbylo pár míst ve startovce. Ale vím, že za to 100% nemůžete, termín Kobylek byl známý dřív, 
posun ČP na tento termín byl rozhodnutím Tesly Brno, za mě nejen kvůli Kobylkám nevhodným...
Hodně rychle došla ve sprchách teplá voda, ale i to by se dalo příště znovu skousnout.
Vlastně nic. Nejsme takoví borci, jako vítězové, nicméně i náš výkon si musíme pochválit a užili 
jsme si to...
Ta cílová rovinka, jak píšu nahoře. To bylo loni lepší! 
Tisk mapy (málo viditelné vrstevnice). Malé porce jídla. 



- no vytáhli jsme si nejspíš černého Petra v tom, že v době, kdy jsme šli do sprchy tekla pouze 
ledová voda. Tak ledovou vodu ve sprše za 20 Kč nepamatuju na žádném z předešlých ročníků (na 
druhou stranu jsem se otužil, takže otázka jestli to nebylo ku prospěchu :-). - možná (a to není věc 
organizátorů) by mě zajímalo, jaký koumák vymyslel umístění ovládání na sprchy zvenku budovy, 
protože to je fakt úsměvný. - na sociálkách by mohl majitel zapracovat 
Vrstevnice v mapě jsem za jízdy moc neviděla. Kdyby šlo, aby byly více vidět, užila bych si první 
mapování a plánování více.
Ten guláš byl fakt extrémě odpornej, ale všechno ostatní jídlo OK..
Region se nám líbil i nelíbil - je tam nádherně, ale máme to trochu daleko :-D 
Tepla voda ve sprse by fatk potesila. Obcerstveni - uz leta cekam, ze bude vegan nabidka, a opet 
marne. Pritom na fazolovem gulasi nebo cockove polevce by si pochutnali vsichni.
vlastní výkon :)
Malé porce i výběr 
Mapa byla spíš pro pokročilé - nevýrazné vrstevnice, chyběly orientační prvky (dráty, benzínky), 
velké ikonky překrývaly křižovaktky. Region - zlaté Mladotice, máme je za rohem :)
Nefunkční sprchy
Tombola mi oproti loňsku přišla trochu slabší (bylo více "hlavních" cen tuším), ale jinak vše super 
myslím si.
Pivo nechutnalo, večeře nižší průměr, nic pro vegetariany, snídaně však dobre , nedostatek teple 
vody, po zavode Studena sprcha
Všetko Ok
nuda v SV rohu mapy - mapa asi nejslabší co pamatuju... kemp jsem chtěl úplně poplivat (fronty na 
pivo i jídlo + studená voda), ale paní provozní to celý vyžehlila tim že mě v neděli ve tři ráno 
prakticky donesla tam kde bydlim (zapomněl jsem a našli jsme to až při druhým okruhu kempem - 
podle auta 8-))))))))))))))))))))))))))))))))) 
Nic mě nenapadá, vlastně jo, nestihla jsem ranní kávu😁
líbilo se mi vše
Přesolená rýže
Volba kempu byla letos "slabsi"
Trochu nedobrá rýže, studená voda v placené sprše
Byli jsme zcela spokojeni
Řekla bych zbytecne napalene jidlo, chatky…
Sprchy byli tragický! To, že je automat venku, fajn! Ale, že jsem šla do sprchy v 16:17 hod (ve 
sprše jsem si sundala hodinky)a byla ledová voda, ne studená, ale ledová, tak to bylo příšerné! 
Manžel počkal až do večerních hodin, jestli se to nenahřeje, ale měl ledovou vodu taky. Děti v té 
sprše brečeli. A jestli je tam malý bojler, tak to mě jako platícímu zákazníkovi je úplně jedno. Bylo 
teplo, byla jsem rozhicovana a ledová sprcha mi nedělá dobře, nemůžu chodit ani do sauny. Teplá 
voda je základ. 
Nemám co zaškrtnout, nezlobte se, jsem spokojená, tak snad příště ;-). 
Mapa - špatně čitelné vrstevnice, některé cesty překryly názvy, jinak OK
chybělo mi kafíčko před závodem :-), na pití po závodě jsme čekali docela dlouho...
Za nás naprostá spokojenost. Parádní lokalita, která nabízí ještě spoustu neobjevených tras. Jediné s 
čím nejsem spokojen, byl můj výkon (v křečích jsem vzýval po cestě všechny svaté...) K smůle mé 
partnerky, která jela jako drak. Snad si pro příště nenajde náhradu :)
kolize s klasickým pohárem MTBO
Zázemí kempu (sprchy, WC) bylo trochu slabší.
Fronta na jídlo/pití, potíže se zprovozněním kofárny (škoda ...), jinak pohoda.
Po závodě ledová voda ve sprchách, fronta na pivo
Bylo toho dost, ale jen detaily ohledně kempu. S ohledem na spokojenost s tím důležitým se to ani 
nehodí zmiňovat :-)
Vrstevnice v mapě byly téměř neviditelné i s brylemi :-) 



Vždy se dá s něčím nesouhlasit, ale zde to opravdu neplatí... Jediné co mě lehce rozladilo bylo 
startovní číslo... už jsem si zvykl tam mít své jméno :o)
Delší vzdálenost od místa bydliště... 
Studená sprcha :-)

Co máme vylepšit příští rok?

Asi není nic. Když udržite tuto velkou kvalitu. Palec nahoru. Děkujeme Sauna na kolech
Na mapě byly málo čitelné vrstevnice
Nic, vše bylo skvělé. Hodně elánu při dalším pořádání kobylek. Už teď se na ně těším.
Větší formát mapy
Teď to píšu. Dramaticky navýšit množství a frekvenci podávání ovocných knedlíků ve všech fázích 
akce. Ale vážně, kamarádi. Není potřeba vylepšovat. Bude obrovský úspěch, když se vám povede 
úroveň akce zopakovat. Při tolika proměnných, které nemůžete mít pod kontrolou, je obdivuhodné, 
jak skvělé to celé je. Ta lokální síť s wifi je slušnej hack. Hele a lidi tohle dávají? :-) Jako já na tom 
samozřejmě zůstal připojenej (zapomněl přeladit zpátky) a pak se divil, že mi hodiny nic nechodí. 
Jářku, i tohle je způsob, jak zůstat offline. :-)
zachovat standard
Viz výše
Skvělá akce už vylepšit nejde, ne? Jelikož hlasitá hudební reprodukce není náš šálek čaje, tak jsme 
si sobotní večerní program vylepšili tichým nočním MTB, byl fakt pěkný západ slunce.
Vrstevnice v mapě, které nebyly moc vidět, ale to asi moc nepůjde... 
Nestavte paňácu s bonusovou kontrolou kousek od kontroly za 80 bodů, aby blbci jako já neodjeli 
bez označení vlastní kontroly:( - vtip, za blbost se platí, resp. ztrácí body a organizátor zato 
nemůže...:)
nic mně nenapadá
Za mě není co vylepšovat. Bylo to super. Týmový kolega je stejného názoru. 
Vyvarovat se bodů z předchozí otázky
To necháme na vás... ale někdy je lepší nic moc nevymýšlet, aby se to ne......
Nemám rád kontroly, pro které se jede a pak se vracím stejnou cestou na trasu :)
udělejte to stejně
Tisk mapy (zvýraznit vrstevnice). A hlavně nevracet vodní kontrolu!
Připomínka k mapě: uvítal bych, kdyby mapa obsahovala další běžné podrobnější informace, které 
usnadňují orientaci, např. zobrazení elektrického vedení (je tam jen to 110 kV), benzínky, další 
významné body, více informací o výšce jednotlivých vrstevnic; na mapě byly celkově špatně čitelné
vrstevnice.
- možná lépe vyřešit frontu na pivo, protože pro tolik lidí je jedno okénko málo (případně jedno 
okénko pouze na pivo a druhé na jídlo) - vypadávající zvuk mikrofonu organizátora, což byla škoda
:-)
nic mě nenapadá...
Pokud by šlo, ty vrstevnice :).
Vím, že je to komplikovaní otázka, ale kategorie pro mládežníky (dvojice do 15/16 let) + kategorie 
pro seniory (součet 100/110+)
Zase se trefit termínem do našeho kalendáře :-))))
nic mě nenapadá, vše ostatní bylo 110%
Budeme rádi, když budou Kobylky i za rok, zlepšovat je není potřeba. 
tmavejsi vrstevnice na mape, letos byly obtizne videt
nic
Lokalita západně od Prahy prosím :)
Nic



Fakt drobnost - info o výsledkové aplikaci a wifi jsem viděla jen na plakátu u WC a všimla si toho 
až relativně pozdě. Stálo by za to zmínit i jinde, dle reakcí i další závodníci o výsledcích nevěděli. 
Ale je možné, že jsem si jen nevšimla :-)
Přemýšlím, jak by šlo závod přizpůsobit pro neprofíky, kteří toho ale chtějí objet víc - co třeba 
udělat "mix" kategorii (muž-muž, žena-žena, muž-žena dohromady, to už by bylo na každém), kde 
by ale všichni měli limit třeba 8 hodin? Možná to je nesmysl, ale pro nás bylo těch 6 hodin třeba 
docela málo, a zároveň bych se ráda podívala dál, než kam jsme se v limitu dostali. Tak to jen 
takový nápad. Super bylo to hlasování o tématu, čekám kdy se tam objeví Saturnin a Ať žijí 
duchové! Možná by bylo fajn všechny ty hromadné maily posílat na mail obou účastníků. Teď si 
nejsem jistá, jestli se při registraci zadával jen jeden e-mail, nebo oba a můj parťák to jen nějak 
nevyplnil, ale letos mi všechny ty maily musel přeposílat, což mi přišlo, že by šlo krásně vyřešit, 
aby to nebylo nutné. Super by byly nějaké fotky z trati, třeba z nějakého více frekventovaného 
místa, kde by byla šance, že pojede většina závodníků. Ale zkrátka nemít jen ty "statické" fotky :) 
Všechno to jsou takové jen drobné nápady a vyloženě připomínky asi nemám - je to super akce, vy 
jste super, a je opravdu znát, že takový závod nepořádáte poprvé.
Organizátoři asi nic, v ubytování vylepšit stravování 
Byl to pro nas teprve druhy MTBO zavod, moc jsme si uzili, ale byli jsme uz dost utahani, takze 
jsme se zucastnili jen zacatku vecerni party v sobotu. Za nas bychom byli radi, kdyby po pulnoci uz 
nebyla tak hlasite muzika. Jinak jsme si ze zacatku vecirku i zatrsali, ale pak uz jsme sli na kute, ale
usnuli poradne az po te druhe v noci. Organizace zavodu, a vse kolem bylo skvele a vtipne. Moc 
dekujeme!
Za mňa nič.
rohozec se zle zhoršil... jo a komisaři nemaj co obědvat! nepotkali jsme za 83 km ani jedinýho!!!
nevím
Vyměnit kuchtíka
Nevím, co se týká organizace, tak nic, kvalitu sprch asi ovlivnit jednoduše nelze ;)
Orientačně mi přišla trať spíše lehčí a jak bylo zmíněno před startem, vrstevnice nebyly moc vidět. 
Ale to jsou naprosté detaily
Zůstal bych v lokalitě
Držte se toho, jak to děláte. Oceňuji váš investovaný čas, jste skvělá parta.
Napadalo mě zajistit nějaký mobilní cyklo servis po dobu akce, věřím že by si to své zákazníky 
našlo jak rychlo opravy/seřízení před závodem, tak nějaké věci po dojetí závodu
Říká se, že vždy je co zlepšit, ale tady opravdu nevím 😅
Fakt nevím, i ta studená sprcha za dvacku byla v pohodě, zdar vám! Děkuju za Krokouše.
méně ohnivé vody
Je to opravdu skvěle připravené. All inclusive... Vůbec nás nic nenapadá.
Jídlo i pro vegetariány, teplé sprchy
Moc děkujeme a těšíme se na příští rok!
Jak už Zdeněk zmiňoval ve shrnutí, je těžké vše domluvit s novými lidmi (a na novém místě), aby 
to klaplo naprosto bez chyb, tak pokud se tu povede opakování, už to bude určitě OK :)
Pokud nic nepohoršíte tak to bude zase super 
NIc :)
At to zustane tak skvělé jako letos. 
Možná automaticky vyřadit notorické kritiky... :) 
Akce se mi líbila , nemám doporučení... 😊
Hmmm...těžká otázka. Nevidím moc velký prostor pro zlepšení, byla sem se vším spokojená. 
já nevím - jo jedině kdyby byly líp vidět vrstevnice na mapě


